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To: 5.1.2e [REECE @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Fri 3/27/2020 8:18:32 PM

Subject: RE: gebruik ambulancehelikopter

Received: Fri 3/27/2020 8:18:33 PM

Hai EH we hebben vorige week akkoord geven voor gebruik Se mmt heli. Daarvoor wordt de reserve wadden heli

gebruikt. Er 1s dus nu alleen nog maar 1 waddenheli beschikbaar voor de wadden. Die willen ze nu ook gaan inzetten voor

IC patiénten vervoer.

F

A
avond! En fijn weekend

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:[EXEC BEEING invvs ol
Datum: vrijdag 27 mrt. 2020 9:13 PM

Aan: INRECKE RN) EXE vinvwso>
Onderwerp: RE: gebruik ambulancehelikopter

Ha [EE voordat ik gekke dingen zeg: gaat het nou om dezelfde heli of zijn het twee verschillende (5° van vorige week, en nu

de ‘reguliere” waddenheli)?

van:EEN)EXE@ minvws.nl>
Verzonden: vrijdag 27 maart 2020 16:13

Aan:[EREDBEEEDM@ minvws.nl>; SEE @minvws.nl>

Onderwerp: RE: gebruik ambulancehelikopter

a: 120Inderdaad! De reserve waddenheli is de 5° MMT heli, waar we al toestemming voor gegeven hebben dat die gebruikt mag
worden.

Groet,

Verzonden: vrijdag 27 maart 2020 16:08

Aan:INEEETI)EXE@ minvws.ni>; INEEEKETINNND minvws.nl>

Onderwerp: RE: gebruik ambulancehelikopter

Zou die 5% ambuheli hiervaor ingezet kunnen worden? Die was toch juist bedoeld voor patientenvervoer , naast regulier vervoer?

Groet

van:[IEE-EEED© minvws.n>
Verzonden: vrijdag 27 maart 2020 15:57

aan:[ESETESEDN© minvws.o>;IEEE)BESET@ minvws.ni>
Onderwerp: FW: gebruik ambulancehelikopter

t.i. (gezien de mail van [ERERY zojuist aan IEEE)-

5.1.2e

auppel
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